
Protokół nr 55 /2005
z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego i Budżetu 

odbytego w dniu 23 października 2006 roku

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu.

Porządek posiedzenia:
1. Otwarcie posiedzenia.
2. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej.
3. Wolne głosy i wnioski.
4. Zakończenie.

Ad.1. Otwarcie posiedzenia.

Otwarcia posiedzenia dokonał Przewodniczący Komisji – Tomasz 
Pawlak. Przedstawił porządek obrad, który przyjęto bez zmian.

Ad.2. Zaopiniowanie materiałów na sesję Rady Miejskiej.
a) zmian budżetu i w budżecie,
Skarbnik Gminy – Mirosława Kozłowska przedstawiła uzasadnienie do 
projektu uchwały, a mianowicie:
Zmiany planu budżetu po stronie dochodów dotyczą :
W dziale 754 „Bezpieczeństwo publiczne i ochrona przeciwpożarowa” rozdział 75412 
„Ochotnicze straże pożarne”  z tytułu dotacji celowej otrzymanej z powiatu na inwestycje i 
zakupy inwestycyjne zwiększa się dochody o kwotę 28.400 zł.
W rozdziale 75615 „Wpływy z podatku rolnego, podatku leśnego, podatku od czynności 
cywilnoprawnych, podatków i opłat lokalnych od osób prawnych i  innych jednostek 
organizacyjnych” z tytułu dotacji celowej  rekompensującej utracone dochody z tyt. 
udzielania ulg w podatku od nieruchomości  zwiększa się dochody w § 2680 kwotę 36.053 
złote ,a zmniejsza plan dochodów  w 
§ 0310 – podatek od nieruchomości.
W dziale 801 „Oświata i wychowanie” w rozdziale  80110 „Gimnazja” zwiększa się 
dochody o kwotę 107 złotych z tytułu dotacji celowej przeznaczonej na sfinansowanie 
wydatków związanych ze świadczeniem usługi połączenia do sieci w celu zapewnienia 
korzystania z szerokopasmowego dostępu do Internetu .
W dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” w rozdziale 85401 ‘Świetlice szkolne” 
zwiększa się dochody z usług o kwotę 15.250 złotych

Zmiany planu budżetu po stronie wydatków dotyczą:
W dziale 600 ‘”Transport i łączność” rozdział 60016 zmniejsza się wydatki  na zakupy usług 
remontowych o kwotę 22.000 złotych, które proponuje zaplanować po stronie wydatków 
inwestycyjnych – budowa drogi w miejscowości Studzienna.
W rozdziale 75022 „Rady gmin (miast i miast na prawach powiatu) zmniejsza się wydatki 
na rzecz osób fizycznych ( diety radnych) o kwotę 4.200, które proponuje przeznaczyć na 
zakupy inwestycyjne w rozdziale 75023 „Urzędy gmin (miast i miast na prawach powiatu) z 
przeznaczeniem na zakup dyktafonu.
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W rozdziale 75411 „Komendy powiatowe Państwowej Straży Pożarnej” zmniejsza się 
wydatki o kwotę 10.000 złotych, które proponuje przeznaczyć na zakupy inwestycyjne w 
rozdziale 75412 „Ochotnicze straże pożarne”  na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego 
dla OSP Zalesie.
W rozdziale 75412 zmniejsza się wydatki z tytułu pozostałych usług o kwotę 3.600 złotych, 
które przeznacza się na zakupy inwestycyjne ( samochód ratowniczo-gaśniczy)
W rozdziale 75647 „Pobór podatków, opłat i niepodatkowych należności budżetowych „ w § 
4100 wynagrodzenie agencyjno-prowizyjne zmniejsza się wydatki o kwotę 5.000 złotych , 
które proponuje się zaplanować po stronie wydatków na zakupy inwestycyjne w rozdziale 
75412 „Ochotnicze straże pożarne” na zakup samochodu ratowniczo-gaśniczego.
W rozdziale 75702 „Obsługa papierów wartościowych, kredytów i pożyczek jednostek 
samorządu terytorialnego „ zmniejsza się plan wydatków o kwotę 27.290 złotych, które 
proponuję zaplanować po stronie wydatków w rozdziałach:

75412 „Ochotnicze straże pożarne” - 20.000 złotych 
•  wydatki na zakupy inwestycyjne  jednostek budżetowych – samochód ratowniczo 

gaśniczy dla OSP Zalesie, 
• 90095 „Gospodarka komunalna i ochrona środowiska” – pozostała działalność 

7.290 złotych 
• wydatki osobowe niezaliczane do wynagrodzeń (środki czystości i ekwiwalent za 

odzież dla pracowników zatrudnionych w ramach robót publicznych – 200 zł.
• wynagrodzenia osobowe – 620 zł
• składki na ubezpieczenia społeczne – 110 zł
• składki na Fundusz Pracy – 360 zł
• zakup usług pozostałych  - 6.000 zł 

W dziale 854 „Edukacyjna opieka wychowawcza” rozdział 85401 „Świetlice szkolne” 
zwiększa się wydatki o kwotę 15.280 zł

• zakup materiałów i wyposażenia  1.500 zł.
• zakup środków żywności 9.980 zł.
• zakup energii  3.800 zł.

.
Radny – Marek Rożek zapytał kiedy możemy się spodziewać obiecanych 
środków poniesionych na zadania pn.” Jeżewo – remont pomieszczenia 
świetlicy, adaptacja kotłowni na remizę OSP, wykonanie boiska sportowego” 
oraz „Rozbudowa z przebudową remizy ze świetlicą OSP, ogrodzenia, drogi 
dojazdowe, plac zabaw w Głogininie”.

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że w dniu 24.10 br zostanie złożony wniosek o 
płatność „Głoginina” i drugi etap na „Jeżewo” (pierwszy już został 
wystosowany), dodał także, że w ciągu miesiąca powinien nastąpić zwrot 
środków. Wartość zwrotu zawarta w umowie nie uległa zmianie ok. 180 - 200 
tys. zł dofinansowania. Wszystko jednak zależy od ilości złożonych wniosków 
i kolejności ich rozpatrzenia.
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Skarbnik Gminy poinformowała, że środki wpłyną w granicach 40 tys. zł, a 
druga kwota do 6 m-cy od złożenia wniosku, ok. marca 2007 r.

Radny – Kazimierz Banaś zwrócił uwagę, że jeśli środki te nie wpłyną w 
bieżącym roku, czy w roku 2007 sprawa będzie aktualna.

Sekretarz Gminy zapewniła, że umowy są podpisane i powinny być wiążące.

Następnie radny – Marek Rożek zapytał dlaczego na zadanie w Jeżewie jest 
taki duży wzrost kosztów w porównaniu do tego, który był przedstawiany 
Radzie Miejskiej.

Sekretarz Gminy wyjaśniła, że Radzie był przedstawiony koszt jaki był 
zawarty w kosztorysie. Jeśli chodzi o nieotrzymanie środków uważa, że nie ma 
takiego niebezpieczeństwa ponieważ prace zostały wykonane zgodnie z 
dokumentacją.

Radny – Mieczysław Dębowiak podkreślił, że wysokość dofinansowania 
zależy od zainwestowania środków własnych wobec powyższego należy takie 
zadania podejmować w przyszłości. 

Przewodniczący Komisji uważa, że należy czynić starania o środki 
pozabudżetowe, ponieważ jest to droga, która pozwala wykonać wiele 
inwestycji tym bardziej, że budżet Gminy jest taki jaki jest.

Dalej radny – Marek Rożek zapytał, czy na modernizację MGOK w Borku 
Wlkp. został złożony wniosek o dofinansowanie.
 
Sekretarz Gminy wyjaśniła, że jeszcze nie, jednak zapewniła, że na pewno 
zostanie złożony. Dodała także, że zadanie to jest planowane na lata 2007 – 
2013.

b) uchwalenia rocznego programu współpracy Gminy Borek Wlkp.  
     z organizacjami pozarządowymi i innymi podmiotami na 2007 rok,   

c) ustalenia regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki 
przyznania nauczycielom dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za 
warunki pracy, szczegółowe warunki obliczania i wypłacania 
wynagrodzenia za godziny ponadwymiarowe i godziny doraźnych 
zastępstw oraz niektóre inne składniki wynagrodzenia w roku 2007,
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d) ustalenia regulaminu przyznawania nagród dla nauczycieli szkół 
      i przedszkoli prowadzonych przez gminę Borek Wlkp.,

e) zmieniająca uchwałę Nr XXXIX/275/2006 Rady Miejskiej Borku Wlkp.
     z dnia 16 marca 2006 r. w sprawie przyjęcia Wieloletniego Programu 
     Finansowego na lata 2005 –2009,

f) powołania zespołu redakcyjnego oraz określenia nazwy, formy 
     i problematyki publikowanej w Biuletynie Informacyjnym Gminy 
     Borek Wlkp.

Ad.3. Wolne głosy i wnioski.
W tym punkcie 
Ad.4. Zakończenie.

Wobec realizacji porządku obrad oraz braku innych głosów 
Przewodniczący Komisji podziękował wszystkim obecnym za współpracę 
w obecnej kadencji i  zakończył posiedzenie. 

Protokołowała Przewodniczący Komisji 

Wiesława Wójcik Tomasz Pawlak
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